
Dividend Standing Instruction Form 股息常行指示表格

To: China Everbright Securities (HK) Limited Date:

中國光大證券（香港）有限公司 日期：

Securities Account Details 帳戶資料

A/C HOLDER’S NAME
帳戶持有人姓名

A/C NO.
帳戶編號

Instruction Details 指示詳情

 Add新增

Please arrange to collect all future dividend held for my/our above-mentioned account as follows until further notice.
請安排本人／吾等上述帳戶內持有的股份，根據下列指示收取將來派發的全數股息，直至另行通知。

Stock Code 股票編號 Stock Name 股票名稱 Cash Option現金選擇 Scrip Option以股代息

 

 

 

 

 Cancel取消

I/We hereby cancel all of my/our previous standing instruction given to my/our above-mentioned account, in relation to the future dividend
with a scrip alternative event for the below listed stock(s).
本人／吾等謹此取消所有早前於本人／吾等上述帳戶所授權有關對下列股票就日後派付股息並提供以股代息選擇時的常設指示。

Stock Code 股票編號 Stock Name 股票名稱

Note注意：
 Please tick where applicable.請在適當的地方加上剔號。
 The stocks set out above must be listed on the Hong Kong Stock Exchange. Otherwise, this instruction will be deemed invalid.上列之股份必須爲香港交易所上
市的股份。否則，本指示將被視為無效。
 Please submit this form to your Wealth Manager or deliver to our office.請將此表格交給客戶經理或送到本公司。
 This standing instruction will be effective from the next respective dividend record date for each of the stock(s) mentioned above. To timely handle your
instruction, a valid standing instruction should arrive our office 1 week before relevant dividend record date.本常設指示將於上述股份之個別及下一個股息記錄日
起生效。而有效之常設指示必須於該股息記錄日前一星期交到本公司，以便本公司能及時為閣下處理。

I/We have read and agree to the NOTES above.
本人／吾等已閱讀及同意上述註釋。

Customer Signature(s) and/or Chop(s)客戶簽署及／或蓋章

S.V.
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